

ISSN 1674-7593
CN 22-1399/R

国际老年医学杂志[®]

GUOJI LAONIAN YIXUE ZAZHI

International Journal of Geriatrics[®]

Volume 33 Number 3

May 2012

2012年5月 第33卷第3期

ISSN 1674-7593



吉林大学

JILIN UNIVERSITY

国际老年医学杂志[®]

International Journal of Geriatrics

双月刊 公开发行 1980 年创刊 第 33 卷 第 3 期 2012 年 5 月 20 日出版

主管单位
中华人民共和国教育部

主办单位
吉林大学
地址:130021,长春市朝阳区新民大街 828 号

编辑出版者
国际老年医学杂志编辑部
地址:130021,长春市朝阳区新民大街 828 号
电话(传真):0086-431-85619282
电子邮箱:lnyx@jlu.edu.cn

编辑委员会主任
王冠军

总编辑
林 栋

印刷者
长春市赛德印业有限公司

发行者
国内:吉林省邮政报刊发行公司
地址:130021,长春市解放大路 3088 号
国外:中国国际图书贸易集团有限公司
地址:100044,北京市车公庄西路 35 号

订购处
国内:全国各地邮政局
邮发代号 12-29
国外:中国国际图书贸易集团有限公司
发行代号 C6700

邮购处
国际老年医学杂志编辑部
地址:130021,长春市朝阳区新民大街 828 号
电话(传真):0086-431-85619282
电子邮箱:lnyx@jlu.edu.cn

定价
每期 10.00 元,全年 60.00 元

中国标准刊号
ISSN 1674-7593
CN 22-1399/R

广告经营许可证号
2200004000024

版权所有
© 2012 国际老年医学杂志编辑部

除非特别声明,本刊刊出的所有文章不代表吉林大学和本刊编委会的观点 作者文责自负
本刊不负连带责任

凡向本刊投稿者,均视为已认同并遵守本刊《稿约》。所投稿件全体著作权人同意已将该稿件著作权及其相关权利在世界范围内全部转让给本刊,所有相关费用和报酬本刊已一次性付清

目 次

原 著

- 进行性核上性麻痹患者的临床、认知和影像学特点 张 勇 张振馨 崔瑞雪 张 薪(97)
血清胱抑素 C 水平与急性脑梗死严重程度的关系 汪 飞 廖庆红 储照虎(102)
盐酸法舒地尔联合依达拉奉治疗急性脑梗死的 120 例临床疗效观察 林勤郁(105)
老年人颈动脉斑块形成与促甲状腺激素关系初探 席 燕 王月香(107)
复方丹参滴丸对老年不稳定性心绞痛患者内皮素、一氧化氮和可溶性细胞间粘附分子 -1 的影响 周益伟 马长松 赵晓燕 孙 杰(109)
培哚普利对原发性高血压患者心肌肥厚的影响 桂树杰 张卫娟(111)
全科社区护理干预在脑卒中合并吞咽困难患者中的应用 陈 鸿 徐 晶(114)

综 述

- 炎症与衰老 邓洪斌 李电东(117)
白藜芦醇治疗心力衰竭研究进展 张世阳 高海青(122)
神经前体细胞基因调控研究进展 谢 彤 徐仁佃(125)
帕金森病脑脊液生物指标研究进展 郑丽霞 罗蔚峰(130)
氧化应激及尿酸与缺血性脑卒中的关系研究进展 徐玉龙 管建国(133)
老年慢性肾脏病流行病学特点及相关危险因素 彭 丽 唐雪敏 任 伟(137)

文 摘

- 罗格列酮对心脏结构及功能的影响相关随机对照研究 (141)
蒽环类药物诱导的相关心肌病 (141)
环孢素对心肌梗死再灌注后左室重构的效用 (141)
高踝臂指数与左室重量增加有关 (142)
阿司匹林预防低踝臂指数者继发心血管事件风险疗效分析 (142)
血液浓缩对失代偿性心衰患者肾功能和存活率的影响 (142)
终末期肾病老人强化健康护理和治疗策略的地区差异 (143)
饮酒与缺血性卒中急性发作间关系 (143)
《国际老年医学杂志》征稿启事 (116)
《国际老年医学杂志》稿约 (144)

中文编辑 林琳 英文编辑 吴晶

International Journal of Geriatrics[®]

GUOJI LAONIAN YIXUE ZAZHI

Bimonthly Established in 1980 Volume 33 Number 3 May 20, 2012

Responsible Institution
Ministry of Education of the
People's Republic of China

Sponsor
Jilin University
Address: 828 Ximin dajie, Changchun
130021, China

Editing and Publishing
Editorial Office of
International Journal of Geriatrics
Address: 828 Ximin dajie, Changchun
130021, China
Tel(Fax): 0086-431-85619282
E-mail: lnyx@jlu.edu.cn

Chairman of the Editorial Board
Wang Guanjun

Editor-in-Chief
Lin Dong

Printing
Changchun Saide Co.Ltd

Overseas Distributor
China International Book
Trading Corporation
(Address: 35 Chegongzhuang xilu,
Beijing 100044, China)
Code No.C6700

Mail-Order
Editorial Office of
International Journal of Geriatrics
Address: 828 Ximin dajie, Changchun
130021, China
Tel(Fax): 0086-431-85619282
E-mail: lnyx@jlu.edu.cn

CSSN
ISSN 1674-7593
CN 22-1399/R

Copyright
© 2012 by the Editorial Office of
International Journal of Geriatrics

All articles published represent the opinions of the authors, do not reflect the official policy of Jilin University or the Editorial Board, unless this is clearly specified. All authors will be liable for the contents of their manuscripts by themselves. International Journal of Geriatrics will not bear joint and several liability.

The contributors shall be regarded as the persons who have accepted and complied with the notice to contributor. All of the authors who enjoy rights of authorship shall be deemed as the persons who have showed consent to transferring rights of authorship and other relevant rights of the manuscripts to International Journal of Geriatrics in the world. The expenses and remuneration necessary shall be paid together through International Journal of Geriatrics.

万方数据

CONTENTS

Original Articles

- Study on Clinical, Cognition and Imaging Features of the Patients with Progressive Supranuclear Palsy Zhang Yong, Zhang Zhenxin, Cui Ruixue, Zhang Qi(97)
Relationship between the Serum Cyst-C Level and Severity of the Acute Cerebral Infarction Wang Fei, Liao Qinghong, Chu Zhaochu(102)
Efficacy Observation of Hydrochloric Fasudil Combined with Edaravone in Treating 120 Patients with Acute Cerebral Infarction Lin Qinyu(105)
Relationship between Carotid Plaque and Thyroid-stimulating Hormone in Elderly People Xi Yan, Wang Yuexiang(107)
Effects of Composite Salvia Pill on Endothelin and Soluble Intercellular Adhesion Molecule-1 in Elderly Patients with Unstable Angina Pectoris Zhou Yiwei, Ma Changsong, Zhao Xiaoyan, Sun Jie(109)
Effect of Perindopril on Myocardial Hypertrophy in Patients with Essential Hypertension Cui Shujie, Zhang Weijuan(111)
Effects of Comprehensive Community Nursing Intervention on Stroke Combined with Dysphagia Chen Hong, Xu Jing(114)

Reviews

- Inflammation and Aging Deng Hongbin, Li Diandong(117)
Research Progress in Resveratrol Treatment of Heart Failure in the Patients Zhang Shiyang, Gao Haiqing(122)
Research Progress in the Gene Regulation of Neural Precursor Cells Xie Tong, Xu Renshi(125)
Study on the Cerebrospinal Fluid Biomarkers in the Patients with Parkinson's Disease Zheng Lixia, Luo Weifeng(130)
Relationship between Oxidative Stress and Uric Acid in the Patients with Ischemic Stroke Xu Yulong, Guan Jianguo(133)
Epidemiology of Chronic Kidney Disease and Associated Risk Factors in the Elderly Population Peng Li, Tang Xuemin, Ren Wei(137)

Abstracts

- Randomized Comparison of the Effects of Rosiglitazone vs. Placebo on Peak Integrated Cardiovascular Performance, Cardiac Structure, and Function (141)
Anthracycline-Induced Cardiomyopathy (141)
Effect of Cyclosporine on Left Ventricular Remodeling after Reperfused Myocardial Infarction (141)
A High Ankle Brachial Index Is Associated with Great Left Ventricular Mass (142)
Aspirin for Prevention of Cardiovascular Events in a General Population Screened for a Low Ankle Brachial Index (142)
Potential Effects of Aggressive Decongestion During the Treatment of Decompensated Heart Failure on Renal Function and Survival (142)
Regional Variation in Health Care Intensity and Treatment Practices for End-stage Renal Disease in Older Adults (143)
Alcohol and Acute Ischemic Stroke Onset Study (143)

国际老年医学杂志

二〇一二年五月

第三十三卷第三期

九十七页 / 一百四十四页

邮发代号：12-29

国内定价：10.00元